



日期: 16-04-2021

致: 全体家长

## 紧急通告 - 停课通知

基于本校新增一新冠肺炎案例(患者与前例属于亲属关系), 为了全校师生安全, 本校已向州与县教育局报备, 决定于2021年4月19日至2021年4月23日停课, 2021年4月26日返校上课。停课期间, 依照课表进行网课。PBS与SPM也依照课表进行网课, 上课时间为: 周一及周二, 3:30pm至5:00pm。学校一切行政事务如常运作。

谨此通知, 谢谢配合。

滨华中学校长室 启



Date: 16<sup>th</sup> April 2021

To: All Parents

## URGENT NOTICE – Suspension of In-Person Classes

This is to inform that another student was found with COVID-19 positive today (the infected student is the close relative of the previous case). The school has made the report to PPD Klang and JPN Selangor and as a safety precaution, the school has decided to suspend all the in-person classes from 19<sup>th</sup> April 2021 to 23<sup>rd</sup> April 2021, during this period, all students are requested to attend online classes from home, the online classes will be conducted as the current timetable. The PBS and SPM online classes will be on Monday and Tuesday, 3.30pm to 5.00pm. The administrative office will operate as usual.

The resumption of in-person classes will be on 26<sup>th</sup> April 2021.

Your kind understanding and cooperation are highly appreciated.

Thank you.

The Principal's Office

